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P R O T O K Ó Ł Nr VIII/11 
z obrad VIII Sesji Rady Gminy Stara Biała, 
która odbyła si ę w dniu 31 sierpnia 2011 r. 

 
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu 

Pomocy Społecznej w Brwilnie. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie wyboru ławników sądowych. 
9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na rok 2011. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Stara Biała. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                    

z nieodpłatnym nabyciem przez gminę Stara Biała gruntu położonego w obrębie 
Brwilno (dz. nr 96/10). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz 
użytkownika wieczystego (dz. nr 32/30 w obrębie Biała). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz 
użytkownika wieczystego (działki w obrębie Maszewo Duże).     

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowe 
Proboszczewice.       

15. Zapytania i wolne wnioski. 
16. Zakończenie obrad.                
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VIII Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
Rozpoczęła się o godz. 9.10 i zakończyła o godz. 13.15. 
Ustawowa liczba radnych wynosi 15 osób. 
Listy obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył jej Jan Wrześniewski – Przewodnicz ący Rady  Gminy . 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodnicz ący Rady  przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, 
sołtysów i zaproszonych gości. 

Ad. 2.  
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad.  
Pan Wójt  złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad po punkcie 13 punktu 14 
„Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowe Proboszczewice”. 
Wobec braku innych propozycji oraz uwag Przewodnicz ący Rady poddał pod głosowanie 
wniosek Pana Wójta. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wniosek Wójta Gminy przyjęto jednogło śnie (14 głosów 
„za”). 
Wobec braku innych wniosków Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie porządek obrad 
uwzględniający wniosek Wójta Gminy i przedstawiający się następująco: 
 
Porządek posiedzenia: 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu 

Pomocy Społecznej w Brwilnie. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie wyboru ławników sądowych. 
9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na rok 2011. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Stara Biała. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                    

z nieodpłatnym nabyciem przez gminę Stara Biała gruntu położonego w obrębie 
Brwilno (dz. nr 96/10). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz 
użytkownika wieczystego (dz. nr 32/30 w obrębie Biała). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz 
użytkownika wieczystego (działki w obrębie Maszewo Duże).    

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowe 
Proboszczewice.       

15. Zapytania i wolne wnioski. 
16. Zakończenie obrad.                

W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
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Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosów „za”) przyjęła 
porządek obrad zawierający wniosek Wójta Gminy i przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia. 

   
Ad. 3. 
Przewodnicz ący Rady Gminy  stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia VII sesji Rady Gminy. Następnie zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi     
i zastrzeżenia do protokołu. 
Radni nie wnieśli żadnych poprawek i uzupełnień, wobec czego Przewodnicz ący Rady  poddał 
pod głosowanie projekt protokółu z VII sesji. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że protokół z VII Sesji Rady Gminy przyjęto jednogło śnie 
(14 głosów „za”). 
 
Ad. 4. 
Wójt Gminy  złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 
� Budowa ulic Billewiczówny i Bohuna wraz z kanalizacją deszczową i oświetleniem ulicznym 

w Białej – zakończono budowę, formalny odbiór nastąpi wkrótce, po wykonaniu drobnych 
poprawek. 

� Droga gminna Srebrna – Kowalewko – j.w. 
� Ul. Umińskiego wraz z kanalizacją deszczową i sanitarną w Starych Proboszczewicach – 

trwają końcowe roboty przy budowie kanalizacji sanitarnej oraz rozpoczęto budowę drogi. 
Odbiór powinien nastąpić do końca października br. 

� Zakończono roboty budowlane dot. kanalizacji sanitarnej w Ogorzelicach, 
� Uzgodniono warunki techniczne dotyczące budowy ul. Cedrowej w Maszewie Dużym, 

wkrótce nastąpi wznowienie robót. Ul. Jaworowa w Maszewie Dużym – zakończono 
budowę. 

� W najbliższym czasie zostanie dostarczony samochód strażacki dla OSP w Wyszynie, 
sfinansowany głównie z dotacji, przy minimalnym wkładzie finansowym gminy. 

� Przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego przebiegło bez większych problemów. 
Następnie przedstawił pokrótce zakres prac remontowych wykonanych w poszczególnych 
szkołach. 
 

Na Sesję Rady Gminy przybył radny Wojciech Żółtowski , wobec czego w Sesji uczestniczy 15 
radnych. 
 
� Agencja Nieruchomości Rolnych w Łodzi wystąpiła o przejęcie przez Gminę kotłowni 

węglowej w Ogorzelicach wraz z 4 mieszkaniami (w tym 1 wolne) oraz 17 lokali 
mieszkalnych w Srebrnej, w różnym stanie technicznym, w których mieszka 15 rodzin. 
Przedstawił stanowiska poszczególnych komisji Rady Gminy odnośnie w/w zasobu. 

� Poinformował pokrótce o planowanym przez KM Płock sp. z o.o. urealnieniu kosztów 
funkcjonowania komunikacji miejskiej, które będzie oznaczało dla Gminy wzrost kosztów        
o ok. 30%. Spółka, za pośrednictwem firmy zewnętrznej, jesienią br. przeprowadzi badania 
zainteresowania pasażerów przejazdami poszczególnymi liniami, co pozwoli ustalić ilość 
kursów zgodnie z faktycznymi potrzebami mieszkańców. 

 
Następnie Przewodnicz ący Rady  poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania Wójta Gminy     
i wobec braku pytań  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 5.  
Komisja Rewizyjna spotkała si ę jeden raz na wspólnym posiedzeniu z Komisj ą 
Bud żetow ą. 
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Sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia złożył Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej Jacek 
Portalski. 
Poinformował, że dane o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 r., ze 
szczególnym zwróceniem uwagi na stopień zaawansowania inwestycji gminnych wraz                
z informacją nt. bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie i wydatkowania środków na 
OSP, przedstawił pokrótce Pan Wójt. 
Komisje zapoznały się również ze stanem bezpieczeństwa publicznego, który przedstawił mł. 
asp.  z Posterunku Policji w Starej Białej Pan Zbigniew Wiśniewski. 
Komisja Polityki Społecznej  spotkała się jeden raz. Przewodnicz ący Komisji  Andrzej 
Wojciechowski poinformował, że Komisja zapoznała się z informacjami przedstawionymi przez 
Pana Wójta dotyczącymi wykonania budżetu za I półrocze 2011 roku oraz przygotowaniem 
szkół do nowego roku szkolnego. 

 
Przewodnicz ący Rady zapytał, czy radni mają uwagi lub pytania do złożonych sprawozdań. 
Wobec braku uwag odnośnie przedstawionych sprawozdań przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
Ad. 6.  
Głos zabrali: 
Radny Włodzimierz Kajkowski: 
� Zwrócił się z prośbą o naprawę ul. Polnej na odcinku w Starych Proboszczewicach. 
� Zapytał, jak przedstawia się sprawa gazyfikacji Nowych i Starych Proboszczewic.  
� Zapytał, czy wysłano pismo do MZDW w sprawie usunięcia gałęzi z drzew przy drodze 

wojewódzkiej nr 540 na odcinku w Miłodrożu, które uniemożliwiają kierowcom dobrą 
widoczność. 

� Przekazał prośbę mieszkańców wsi Włoczewo w sprawie wykarczowania krzaków               
z poboczy drogi powiatowej. 

� Zapytał, na jakim etapie jest umowa z Energą Oświetlenie w sprawie oświetlenia ulicznego. 
� Zwrócił uwagę na konieczność naprawy drogi wojewódzkiej nr 540 na odcinku Kamionki – 

Proboszczewice. 
Radny Mariusz Downarowicz: 
� Zwrócił uwagę na nie działające hydranty w m. Brwilno. 
� Zaproponował odtworzenie studni głębinowej w m. Brwilno. 
� Zapytał, czy w bieżącej kadencji Rady Gminy jest przewidywana budowa hali sportowej          

w Maszewie Dużym? 
Radna Gra żyna Figiel-B ętlejewska: 
� Potwierdziła potrzebę wybudowania hali sportowej w Maszewie Dużym. Jeśli brak jest na 

ten cel środków finansowych,  zaproponowała w to miejsce rozbudowę szkoły w Maszewie 
Dużym. 

� Odnośnie dróg wewnętrznych tzw. „na wygon” i „gęsta wieś” zaproponowała uzupełnienie 
projektu o przejścia dla pieszych i chodnik łączący te dwie drogi. 

Radny Marek Moderacki: 
� Zapytał, czy zostały już uzgodnione warunki umowy ze spółką Energa Oświetlenie. 
� Zapytał, czy zostało wysłane pismo do MZDW w sprawie budowy chodnika przy wjeździe do 

stacji kontroli pojazdów w Maszewie Dużym. 
� Zapytał, czy jest ustalony termin spotkania z prezesem ZUOK w sprawie wysypiska śmieci 

w Kobiernikach. 
Radny Stanisław Wi śniewski zapytał: 
� Czy zostanie założone żółte światło pulsacyjne na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 559             

i powiatowej nr 2907W przy zjeździe do Wyszyny, 
� W jaki sposób zostanie rozwiązana sprawa dowozu dzieci z Kobiernik do szkoły                   

w Wyszynie. 
Radny Marek Krajewski: 
� zapytał, na jakim etapie jest modernizacja drogi wojewódzkiej nr 559. 
Radny Sławomir D ąbrowski: 
� Zapytał o możliwość budowy nowego przystanku w Starych Proboszczewicach. 
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� Zwrócił uwagę na często przepełniane kosze do selektywnej zbiórki śmieci odpadkami 
komunalnymi i wielkogabarytowymi na ul. Jaśminowej w Nowych Proboszczewicach. 

Radny Piotr Rutkowski: 
� Zwrócił się z prośbą o naprawę przystanku autobusowego w Bronowie-Zalesiu. 

 
Odpowiedzi Pana Wójta: 
Na sprawy poruszone przez radnego Włodzimierza Kajk owskiego: 
� Naprawa ulicy Polnej zostanie wykonana w ramach bieżącego utrzymania dróg, 
� Oczekujemy na stanowisko spółki gazowniczej dotyczące miejsca, od którego należy 

budować sieć gazową średniego ciśnienia. 
� Odnośnie melioracji – zostały już dokonane uzgodnienia z Wojewódzkim Zarządem 

Melioracji i Gospodarki Wodnej. Na początku września sołtysi nie zmeliorowanych wsi 
otrzymają okólniki informujące o możliwości pobrania wniosków o wykonanie melioracji. 
Informacja w tej sprawie zostanie zamieszczona również na stronie internetowej i na tablicy 
ogłoszeń w Urzędzie Gminy. Wnioski, które spłyną od rolników, pozwolą ustalić, jakie jest 
faktyczne zainteresowanie melioracją. 

� Skrzyżowanie dróg w Miłodrożu należy do WZDW w Warszawie. To samo dotyczy drogi we 
Włoczewie, która jest drogą powiatową. Zostaną powzięte starania, wspólnie z zarządami 
tych dróg, aby te problemy rozwiązać. 

� Odnośnie budowy oświetlenia ulicznego: oferta przedstawiona przez spółkę Energa 
Oświetlenie jest bardzo niekorzystna dla gminy i w zasadzie nie do przyjęcia. Dopóki nie 
wynegocjujemy korzystniejszych warunków w zasadzie nie możemy budować nowych 
punktów oświetlenia ulicznego. Możemy jedynie wykonać oświetlenie przy cmentarzu          
w Nowym Trzepowie, które nie zostanie przekazane na majątek spółki Energa Oświetlenie. 

Na sprawy poruszone przez radnego Mariusza Downarow icza: 
� Odnośnie nie działających hydrantów – sprawa zostanie sprawdzona. 
� Studnia głębinowa w Brwilnie nie może być źródłem wody pitnej, ponieważ od roku jest 

nieczynna i woda przez ten czas nie była badana. Trzeba ustalić, czy jej odtworzenie jest 
niezbędne dla mieszkańców. 

� Sprawę rozbudowy szkół i budowy hali sportowej, ze względu na wysokość związanych       
z tym kosztów, proponuje zostawić do czasu rozmów o budżecie gminy na 2012 rok. 

Na sprawy poruszone przez radn ą Grażynę Figiel-Betlejewsk ą: 
� Budowa hali sportowej w Maszewie– odpowiedź jw. 
� Budowa przejścia dla pieszych i chodnika łączącego te dwie drogi nie może zostać 

wykonana w ramach uzgodnionego projektu, ponieważ wymaga projektu odrębnego. 
Na sprawy poruszone przez radnego Marka Moderackieg o: 

� Odnośnie umowy ze spółką Energa Oświetlenie – odpowiedź została udzielona 
radnemu Włodzimierzowi Kajkowskiemu. 

� Budowa chodnika przy stacji kontroli pojazdów w Maszewie Dużym – wystąpimy do 
właściciela drogi z interwencją. 

� Termin spotkania z prezesem ZUOK w Kobiernikach został uzgodniony na początku 
września br. 

Na sprawy poruszone przez radnego Stanisława Wi śniewskiego: 
� Oczekujemy informacji z MZDW odnośnie realizacji przebudowy skrzyżowania w Mańkowie. 

Jeżeli inwestycja znajdzie się w planie inwestycji na 2012 rok, budowa światła pulsującego 
będzie zbędna. 

� Dzieci będą dowożone od 1 września br. W dniu dzisiejszym zostanie ustalone, czy 
przewoźnikiem będzie KM Płock sp. z o.o. czy PKS. 

Na sprawy poruszone przez radnego Marka Krajewskieg o: 
� Oczekujemy na prawomocne pozwolenie wodno – prawne. 
Na sprawy poruszone przez radnego Sławomira D ąbrowskiego: 
� Planujemy zamontowanie kamery w sąsiedztwie przystanku i wtedy można będzie 

zamontować nowy przystanek. 
� Odnośnie koszy do segregacji śmieci ustawianych na ulicy – już wiadomo, że nie zdają one 

egzaminu. Poinformował, że od przyszłego roku zamierza zrezygnować z workowej zbiórki 
odpadów, ponieważ mieszkańcy wyrzucają tam wszystkie, nie tylko wskazane, odpady. 
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Na prośbę radnego Piotra Rutkowskiego: 
� Przystanek w Bronowie-Zalesiu i inne, które tego wymagają, zostaną naprawione przed 

sezonem zimowym. 
 

Odnośnie wniosków z poprzedniej Sesji Rady Gminy Pan Wójt  poinformował: 
1. Dotyczy namalowania pasów oznaczających przejścia dla pieszych na drodze wojewódzkiej 

nr 559 przy skrzyżowaniu dróg Nowa Biała – Mańkowo i w Mańkowie przy przejściu dla 
pieszych i przy przystanku autobusowym – na takich przejściach dla pieszych pasów nie 
można namalować, można wykonać jedynie tzw. azyle dla pieszych (rozdzielenie wysepką 
dwóch pasów jezdni), 

2. Dotyczy naprawy studzienek telekomunikacyjnych na ul. Płockiej i Floriańskiej w Starych 
Proboszczewicach – ustalono, że studzienki należą do Telekomunikacji Polskiej, do której 
zostało skierowane pismo w sprawie uzupełnienia brakujących pokryw. 

 
Radny Włodzimierz Kajkowski  zwrócił się do radnych powiatu płockiego o pomoc w sprawie 
naprawy dróg wojewódzkich i powiatowych przebiegających przez teren Gminy. 
Przewodnicz ący Rady  zaproponował odbiór worków ze śmieciami wprost sprzed posesji,           
co pozwoli ustalić, kto wyrzuca do nich odpady komunalne i wielkogabarytowe. 
 
Następnie Przewodnicz ący  Rady  udzielił głosu radnym powiatu płockiego: 
Radny Lech D ąbrowski: 
� Odniósł się do stanu dróg powiatowych i wojewódzkich i wskazał pokrótce na działania, 

jakie w tej sprawie podejmują radni powiatu płockiego. Poinformował, że znajdujący się          
w najgorszym stanie odcinek drogi wojewódzkiej nr 540 będzie wykonany przed zimą. 
Dalsze decyzje w sprawie dróg to: budowa skrzyżowania w Wyszynie w 2012 r. oraz 
realizacja w ramach „schetynówek” ostatniego odcinka o dł. 2 km drogi Janoszyce – Stare  
Proboszczewice. 

� Poinformował, że w budżecie powiatu zostało przeznaczone 5 mln zł na rozbudowę DPS     
w Brwilnie, 

� Zaprosił wszystkich obecnych na dożynki powiatowe, które odbędą się 4 września. 
Radny Marek Moderacki: 
� Zachęcił, aby wszystkie instytucje znajdujące się na terenie Gminy, w tym Policja, 

przyłączyły się do zabiegania o poprawę stanu dróg. 
� Poinformował, że roboty odwodnieniowe i wykaszanie poboczy dróg powiatowych są 

wykonywane w ramach bieżącego utrzymania dróg. 
� Poinformował, że na staże zawodowe Urzędowi Pracy w Płocku przyznano zaledwie 1/3 

środków finansowych w stosunku do roku ubiegłego. 
� Przyłączył się do zaproszenia na dożynki powiatowe oraz podziękował rolnikom za ich trud. 
Radny Marcin Piotrowski: 
� Odnośnie drogi w Ogorzelicach - jest remontowana w ramach bieżącego utrzymania dróg. 
� Droga Proboszczewice - Kamionki – będący w najgorszym stanie odcinek o dł. 1,5 km ma 

być wyremontowany po wakacjach br. 
� Odnośnie złego stanu drogi powiatowej we Włoczewie; problem zostanie przedstawiony na 

najbliższym posiedzeniu Komisji Budżetowej Rady Powiatu. 
 
Kierownik Posterunku Policji: 
� Poinformował, że na wniosek radnego Władysława Mikołajczyka Wydział Ruchu Drogowego 

Policji wystąpił do Rejonu Dróg Gostynin – Płock w sprawie złego stanu drogi wojewódzkiej 
nr 540. Otrzymano obietnicę naprawy. 

� Zwrócił uwagę na tzw. „oszustwa telefoniczne”, których dopuszczają się fałszywi kurierzy 
firm przewozowych. 

 
Radny Władysław Mikołajczyk: 
� Odnośnie śmieci – zaproponował powołanie straży gminnej, która samodzielnie lub 

wspólnie z policjantami będzie patrolowała Gminę, 
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� Uważa, że wszystkie wnioski składane przez radnych na sesjach w sprawie dróg 
wojewódzkich i powiatowych powinny być opracowywane i wysyłane do właściwych 
zarządców dróg, co zwiększy skuteczność interwencji. 

� Odnośnie oświetlenia – ponieważ Energa Oświetlenie zamierza ustalić tak wysokie koszty 
montażu lamp, proponuje powrócić do pomysłu zamontowania lamp hybrydowych, 
przynajmniej w miejscach, w których komisje Rady Gminy uznały niezbędną potrzebę 
budowy oświetlenia. 

� Poinformował, że sołtysi nie są w stanie odsyłać do Starostwa pism i obwieszczeń po 
wskazanym czasie ich wywieszenia na tablicach ogłoszeń. Prosi o rozwiązanie tej sprawy. 
 

Odpowiedzi Wójta Gminy: 
� Odnośnie wywieszania obwieszczeń i pism ze Starostwa przeznaczonych do wywieszenia – 

jest to obowiązkowe, ponieważ obywatel musi być informowany na bieżąco o toczących się 
postępowaniach. Prosi o zwrot pism i obwieszczeń do Urzędu Gminy z adnotacją, w jakich 
dniach były wywieszone. 

� Zauważył, że jeśli drogi i pobocza dróg są dobrze utrzymywane, nie są tam wyrzucane 
śmieci.  

� Wskazał na znikomą skuteczność wniosków radnych gminy odnośnie poprawy stanu dróg 
powiatowych i wojewódzkich. Największym problemem jest tu brak środków finansowych, 
więc wnioski i interpelacje nic tu nie pomogą. Najważniejszą sprawą jest właściwe 
utrzymanie dróg już wybudowanych. 

 
Wobec braku dalszych interpelacji i zapytań radnych Przewodnicz ący Rady  o godz. 11.10 
zarządził 20 minutową przerwę w obradach. 
O godz. 11.30 wznowiono obrady. 
Podczas przerwy salę obrad opuścili: radni powiatu płockiego Pan Lech Dąbrowski i Pan Marek 
Moderacki oraz kierownik Posterunku Policji w Starej Białej Pan Zdzisław Dybiec. 
 
Ad. 7. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego 
obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej w Brwilnie. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  . „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 56/VIII/11 w sprawie utworzenia odr ębnego obwodu głosowania w Domu 
Pomocy Społecznej w Brwilnie (uchwała w załączeniu do protokółu). 

Ad. 8. 
Przewodnicz ący Rady poinformował, że pismem z dnia 26 maja 2011 r. Wiceprezes Sądu 
Okręgowego w Płocku wystąpił do Rady Gminy Stara Biała o dokonanie wyboru ławników na 
kadencję lat 2012-2015: 
- do orzekania w Sądzie Okręgowym w Płocku – 3 osoby, w tym 1 osoba do Wydziału Pracy       
i Ubezpieczeń Społecznych, 
- do orzekania w Sądzie Rejonowym w Płocku – 1 osoba. 
Przypomniał również, że Rada Gminy Stara Biała na sesji w dniu 30 czerwca br. podjęła 
uchwałę w sprawie powołania Zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników 
sądowych w składzie: radny Piotr Rutkowski – przewodniczący Zespołu, radny Włodzimierz 
Kajkowski – członek Zespołu i radny Marek Krajewski – członek Zespołu. Następnie poprosił 
Przewodniczącego Zespołu radnego Piotra Rutkowskiego o przedstawienie opinii                       
o zgłoszonych kandydatach. 
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Radny Piotr Rutkowski  odczytał opinię o kandydatach na ławników. Opinia Zespołu stanowi 
załącznik do niniejszego protokółu. 
Przewodnicz ący Rady przypomniał, że Rada wybiera ławników w głosowaniu tajnym. Wobec 
powyższego należy powołać Komisję Skrutacyjną. 
Do komisji skrutacyjnej zostali zgłoszeni radni: 

1. Jacek Portalski, 
2. Andrzej Wojciechowski, 
3. Krzysztof Paradowski, 

którzy wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Ponieważ nie zgłoszono innych kandydatów i nikt z radnych nie miał uwag do zgłoszonych 
kandydatur Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie proponowany skład osobowy 
Komisji Skrutacyjnej: 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:   „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) wybrała 
Komisję Skrutacyjną w zaproponowanym składzie. Następnie poprosił członków Komisji               
o ukonstytuowanie się. 
Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Skrutacyjna wybrała ze swego grona 
przewodniczącego w osobie radnego Jacka Portalskiego. Radny Jacek Portalski potwierdził 
swój wybór na przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej. 
 
Komisja Skrutacyjna wydrukowała, opatrzyła pieczęcią Rady Gminy i rozdała radnym karty do 
głosowania na ławnika do Sądu Okręgowego w Płocku – Wydział Pracy i Ubezpieczeń 
Społecznych na kadencję lat 2012-2015. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania, w którym komisja 
stwierdza, że w wyniku tajnego głosowania na ławnika do Sądu Okręgowego w Płocku  - 
Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych został wybrany Krzysztof Antoni Szymański. 
Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokółu. 
 
Komisja skrutacyjna wydrukowała i rozdała radnym karty do głosowania na ławników do Sądu 
Okręgowego w Płocku na kadencję lat 2012-2015. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania, w którym komisja 
stwierdza, że w wyniku tajnego głosowania na ławników do Sądu Okręgowego w Płocku zostały 
wybrane następujące osoby: 
1. Elżbieta Majewska, 
2. Marianna Stawicka. 
Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokółu. 
 
Komisja Skrutacyjna wydrukowała i rozdała radnym karty do głosowania na ławnika do Sądu 
Rejonowego w Płocku na kadencję lat 2012-2015. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania, w którym komisja 
stwierdza, że w wyniku tajnego głosowania na ławnika do Sądu Okręgowego w Płocku została 
wybrana Grażyna Elżbieta Piórowicz. 
Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokółu. 
 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu 
Okręgowego w Płocku – Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych na kadencję lat 2012-2015. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:   „za” 15 radnych 
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                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 57/VIII/11 wyboru ławnika do S ądu Okr ęgowego w Płocku – Wydział Pracy       
i Ubezpiecze ń Społecznych na kadencj ę lat 2012-2015 (dotyczy Krzysztofa Antoniego 
Szymańskiego - uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu 
Okręgowego w Płocku na kadencję lat 2012-2015. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:   „za” 15 radnych 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 58/VIII/11 wyboru ławnika do S ądu Okr ęgowego w Płocku na kadencj ę lat 
2012-2015 (dotyczy Elżbiety Majewskiej - uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu 
Okręgowego w Płocku na kadencję lat 2012-2015. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:   „za” 15 radnych 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 59/VIII/11 wyboru ławnika do S ądu Okr ęgowego w Płocku na kadencj ę lat 
2012-2015 (dotyczy Marianny Stawickiej - uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu 
Rejonowego w Płocku na kadencję lat 2012-2015. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:   „za” 15 radnych 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 60/VIII/11 wyboru ławnika do S ądu Rejonowego w Płocku na kadencj ę lat 
2012-2015 (dotyczy Grażyny Bożeny Piórowicz - uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 9. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 
Gminy Stara Biała na rok 2011. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
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Skarbnik Gminy pokrótce przedstawiła zmiany w Uchwale Budżetowej na 2011 r. zawarte            
w projekcie uchwały. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:   „za” 15 radnych 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 61/VIII/11 zmieniaj ącą Uchwał ę Bud żetow ą Gminy Stara Biała na rok 2011 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad.10. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy 
Stara Biała. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:   „za” 15 radnych 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 62/VIII/11 w sprawie zmian w Statucie Gminy Sta ra Biała (uchwała w załączeniu 
do protokółu). 
 
Ad. 11. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w obrębie Brwilno.                       
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  . „za” 15 radnych 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 63/VIII//11 wyra żenia zgody na dokonanie czynno ści zwi ązanych                           
z nieodpłatnym nabyciem przez Gmin ę Stara Biała gruntu poło żonego w obr ębie Brwilno 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 12. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości na rzecz użytkownika wieczystego.                        
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  . „za” 15 radnych 
                                   „przeciw” 0 radnych 
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                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 64/VIII/11 w sprawie wyra żenia zgody na sprzeda ż nieruchomo ści na rzecz 
użytkownika wieczystego  (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad.13. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości na rzecz użytkownika wieczystego.                      
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:   „za” 15 radnych 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 65/VIII/11 w sprawie wyra żenia zgody na sprzeda ż nieruchomo ści na rzecz 
użytkownika wieczystego  (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad.14. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy         
w miejscowości Nowe Proboszczewice.       
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 66/VIII/11 w sprawie nadania nazwy ulicy w miej scowo ści Nowe 
Proboszczewice (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 15. 
W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 
Przewodnicz ący Rady  odczytał list mieszkańca gminy skierowany do Rady Gminy z prośbą    
o zmianę decyzji Rady w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego dotyczącego jego 
działki. Przewodniczący stwierdził, że przedłoży tę sprawę do ponownego rozpatrzenia przez 
komisje Rady Gminy, które następnie na Sesji Rady przedstawią swoje stanowisko. 
Następnie udzielił głosu Prezesowi LZS „AMATOR” Maszewo Panu Jackowi Zielińskiemu, który 
poinformował Radę o piśmie złożonym do Urzędu Gminy w sprawie zwiększenia dotacji na 
działalność Zespołu w roku bieżącym o 45.900 zł. Swój wniosek uzasadnił awansem Zespołu 
do IV ligi, co skutkuje wzrostem kosztów przejazdu (wzrosła ilość meczów), delegacji 
sędziowskich i opłat regulaminowych. 
Sołtys Maszewa Stanisław Wi ęckowski: 
� Zwrócił się z prośbą o udrożnienie rowu odwadniającego biegnącego przez wieś od drogi 

wojewódzkiej nr 562 w kierunku Wisły. 
� Wypowiedział się przeciw zbiorowym punktom składowania śmieci przez mieszkańców, 

ponieważ nie zdają one egzaminu. 
� Poprosił o przyspieszenie zamontowania oświetlenia na tzw. łączniku pomiędzy Maszewem 

a Brwilnem. 



12/12 

 

Radny Mariusz Downarowicz  zwrócił się z prośbą do Pana Wójta  o niezwłoczne wykonanie 
rowów odwadniających w Brwilnie. 
Sołtys Ulaszewa Leszek Majczyna: 
� Zapytał o stan przygotowania Gminy do zimy. 
� Zapytał, do kiedy sołectwa mogą składać wnioski do budżetu gminy na 2012 rok. 
� Zapytał na jakim etapie jest budowa gazociągu w Ludwikowie. 
� Poprosił o zamontowanie oświetlenia przy sklepie przy lesie w Ludwikowie. 
� Poprosił o wyrównanie gruntu na drodze w Ulaszewie. 
Salę obrad opuściła radna Gra żyna Figiel-B ętlejewska. 
Radny Piotr Rutkowski odczytał pismo proboszcza parafii p.w. św. Aleksego Płock-Trzepowo 
w sprawie budowy Płockiego Parku Pamięci Katyń-Smoleńsk 2010, poświęconego pamięci ofiar 
katastrofy lotniczej w kwietniu 2010 r., z prośbą o pomoc w realizacji tego przedsięwzięcia. 
Sołtys Nowego Trzepowa Stanisław Mokrzki  podziękował za naprawienie przystanku i drogi. 
 
Odpowiedzi Pana Wójta: 
Na prośby sołtysa Maszewa Stanisława Wi ęckowskiego: 
� Sprawę rowu należy dokładnie zlustrować. 
� Oświetlenie na tzw. łączniku pomiędzy Maszewem a Brwilnem – konieczne jest 

wcześniejsze zaprojektowanie linii energetycznej w tym miejscu. 
Na pytania i pro śby sołtysa Ulaszewa Leszka Majczyny: 
� Przygotowania do zimy przebiegają jak co roku. 
� Tryb prac nad projektem uchwały budżetowej na kolejny rok jest podany w uchwale nr 

236/XXIX/10 Rady Gminy Stara Biała z dnia 16 września 2010 r.  
� Odnośnie budowy gazociągu w Ludwikowie – jest to inwestycja wykonywana przez PGNiG 

SA Ciechanów. Pan Wójt przedstawił pokrótce działania podjęte przez siebie w tej sprawie. 
� Odnośnie wybudowania oświetlenia przy sklepie – konieczne jest wcześniejsze 

zaprojektowanie linii energetycznej w tym miejscu. 
� Droga zostanie wyrównana w ramach bieżącego utrzymania dróg. 

 
Sołtys Starych Proboszczewic Jan Sieradzki wskazał na zaniedbanie rowu odwadniającego 
w Starych Proboszczewicach, co powoduje zalewanie pól uprawnych. 
 
Ad.16. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicz ący Rady  zamknął obrady VIII Sesji 
Rady Gminy Stara Biała. 
 
 
                                                                                    Przewodniczący Rady 
 
 
                                                                                     /-/Jan Wrześniewski 
 
Protokołowała 
Bożena Guzanek 
 
 


